
Хајнц Фишер: Преговори о приступању Србије ЕУ треба да почну што пре
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Франкфурт - Председник Аустрије Хајнц Фишер изјавио је да ће се Аустрија, која
подржава Србију на европском путу, залагати да преговори о приступању отпочну што
пре.

  

Фишер је у интервјуу франкфуртским "Вестима" оценио да је правац којим се креће
Србија у смеру европских интеграција позитиван, да је на том путу остварен добар
развој и да је политика Беча непромењена и усмерена ка томе да преговори који се воде
морају бити успешни.

  

Аустрија нема ниједан разлог да буде заинтересована за одуговлачење са преговорима,
указао је Фишер, подсећајући да се Беч посебно залагао за доношење одлуке која је
довела до доделе статуса кандидата Србији. Српско становништво у Аустрији, како
истиче председник, без сумње је један од важних мостова који спаја Аустрију са
Србијом.

  

"Недавно сам видео податке да је Беч трећи град у свету по броју Срба. У Бечу живи
скоро 200.000 Срба и многи од њих су веома добро интегрисани. Српска имена ћете
наћи у свим деловима нашег друштва, у министарствима, уметности, спорту, бизнису,
медицини", истакао је он.

  

Фишер сматра да је српска популација у Аустрији један од мостова између две државе
који постаје све снажнији. Када је реч о привредној сарадњи две земље он је подсетио
да је годинама уназад Аустрија највећи инвеститор у Србији, и да ће билатерална
трговинска размена ускоро премашити границу од 900 милиона евра.
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(Танјуг)
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